



Vergadering Ouderraad

NOTULEN

Dinsdag 11 april 2017
20.00 uur

Locatie: teamruimte OJBS "Het Maasveld"

Aanwezig

OR: Jeroen Hesen, (verslag), Debbie Aarts, Maike Joosten, Mieke Oehlen, Manja Goes
TEAM: Petra Kessels, Eef Hillebrandt
Afgemeld: Sandy Huijs, Mariëlle Meevis, Bart Jonker, Helen Jongeneelen
Op uitnodiging: Marije Geurts, Marco van Rosmalen

Inlichtingen te verkrijgen bij:

Jeroen Hesen (voorzitter OR)
Tel. 06-42359390

1. OPENING

Speciaal woord van welkom aan Marije Geurts en Marco van Rosmalen. Beiden overwogen om lid te worden van de OR, Marije wil mogelijk secretaris worden.

1.1. Verslag vorige vergadering d.d. 14 februari 2017

Geen opmerkingen.

1.2. Actielijst

De acties op de actielijst zijn besproken en worden verwerkt in de nieuwe actielijst (zie bijlage). Meeste zaken komen verderop in dit verslag terug.
Actie 2016-17: De werkgroep Openbare Identiteit is nog niet bij elkaar gekomen, dit actiepunt wordt meegenomen in het BAS-traject (Bouwen aan een Adaptieve School). Actiepunt afgerond.

Actie 2016-27: de huidige batjes zijn door school aangeschaft, volgende keer kan de OR eventueel een keer nieuwe batjes betalen. Actiepunt afgerond.

1.3. Ingekomen post

- ReShare opbrengstbon november 2016, er is 580 kg opgehaald.
- Folder Wecycle, meenemen naar volgend schooljaar
- Kortingsbon Jan Linders, eventueel voor Lentefeest of sportdag

1.4. ISY

Terugkoppeling naar Patrick heeft plaatsgevonden.

De OR heeft een algemene inlog-code gekregen zodat zij alle nieuwsberichten kan lezen, de OR heeft nog geen mogelijkheden om zelf berichten te plaatsen. De OR vraagt het team om nieuwsberichten zoveel mogelijk te bundelen, bij voorkeur op vrijdag. Dit om de attentiewaarde hoog te houden.

Als het overblijftegoed op is wordt dit door ISY te laat doorgegeven aan de ouders. Dit is blijkbaar een instelling waar school niks aan kan veranderen, hiervoor neemt school contact op met de klantenservice van ISY.



Nieuwsberichten terugzoeken in de tijd is beperkt tot een bepaalde periode, dat is niet handig.

1.5. Nieuwe secretaris

Marije wil misschien wel secretaris worden, ze zal voor de volgende vergadering laten weten of ze het wil doen.

2. MEDEDELINGEN TEAM / MR

2.1. Overleg leerlingenraad (besteding opbrengst sponsorloop)

Er is een top 8 gemaakt door de leerlingenraad. Deze ligt bij de directie, op 13 april is er een teamvergadering waarin dit besproken zal gaan worden.

2.2. MR

Er zijn 21 nieuwe kinderen aangemeld voor komend schooljaar. Dit is een kleine terugloop, andere scholen hebben wél meer aanmeldingen. Patrick pakt dit op en kijkt of er in de PR iets te verbeteren valt.

Lars Idema en Marjan Hermkes stoppen na dit schooljaar bij de MR. Er komt een verkiezing voor 2 nieuwe leden.

3. OUDERPARTICIPATIE

3.1. Werkgroepen

• Carnaval (Debbie)

De werkgroep kon het zonder hulp vanuit de OR af, men had onderling ook alleen wat berichtjes gestuurd en geen vergaderingen gehad.

Er is bewust geen prikkelarme ruimte voor hoger sensitieve kinderen gemaakt. Mochten ouders écht problemen hebben met de situatie dan moeten zij overwegen om hun kind thuis te laten, een prikkelarme ruimte verleidt wellicht teveel andere kinderen om ook het carnaval "te ontvluchten".

Uit de evaluatie komt dat de vraag is of carnaval een hele dag gevierd moet worden? Een halve dag zou ook voldoende kunnen zijn (en minder druk).

De werkgroep heeft een declaratie ingediend, deze gaat naar Helen ter beoordeling en afhandeling.

De werkgroep heeft ook aangegeven dat nieuwe carnavalskleding benodigd is. Na de vergadering hebben Jeroen en Debbie de carnavalskleding beoordeeld en konden geen (grote) mankementen worden aangetroffen. Debbie koppelt dit terug aan de werkgroep.

• Lentefeest (Manja / Mieke)

Het Lentefeest was vandaag (11 april). De OR is weinig betrokken geweest bij de uitvoering. De oudere kinderen vonden het minder geslaagd. De koppeling tussen het Lentefeest en de vossenjacht was niet duidelijk. Petra/Eef koppelen dit terug aan het team.

• Koningsdagontbijt (Manja / Mieke)

Kinderen nemen eigen bord/beker mee. Er komt nog een mail over de oranje kleding.

• Sportdag (Bart / vacant)

De sportdag is op 2 juni, de weeksluiting van Vincent vervalt dan. De werkgroep kan opgestart worden.

• Verkeer (Jeroen)

Het zou op 31 januari besproken worden in het team. Deze vergadering is verzet naar 17 februari, ook toen is het niet besproken. Op 13 april is er een teamvergadering waarin besproken wordt of school voor het VEBO-keurmerk wil



gaan (Verkeerseducatie Basisonderwijs). Jeroen heeft gevraagd wat er afgelopen tijd gebeurd is (VVN, gemeente) maar nog geen reactie ontvangen.

- Avond4daagse (Jeroen)

Er zijn voldoende ouders om met de organisatie mee te helpen. Verder geen bijzonderheden.

- Luizenscreening (Mariëlle)

Geen bijzonderheden, Mariëlle is afwezig.

- Snoepgoed (Manja)

Het gaat goed sinds het snoep een nieuwe plek heeft.

- ReShare (Jeroen)

Reshare heeft op 4 april plaatsgevonden. Dit is de laatste dit schooljaar, kon niet anders volgens de organisatie, de volgende is daarom pas weer in het najaar.

- Schoolshirts (Sandy): A4D is pas de 1^e activiteit waar weer schoolshirts voor nodig zijn. Maike en Patrick zijn bezig met een nieuw schoolshirt. Patrick en Maike hebben allebei offerte opgevraagd. Maike en Patrick gaan kijken of er eventueel een andere logo op het shirt komt, waarin bijvoorbeeld de namen van alle huidige leerlingen worden verwerkt, of de kerncompetenties. Patrick en Maike gaan hier mee verder.

Sandy heeft aangegeven hiervoor wel een keer een "maten"-actie te willen doen, door in elke klas met een standaardsetje van alle maten op te nemen hoeveel shirts van welke maat nodig zijn voor de hele school.

Overige werkgroepen die op dit moment geen bijzonderheden hebben of niet van toepassing zijn.

- Sinterklaas (Mariëlle / Maike) afgerond
- Lichtjesfeest (Helen / Mieke) afgerond
- Verjaardagendag (Helen) niet van toepassing dit schooljaar i.v.m. jubileum.
- Jubileum (Helen / Sandy) afgerond.
- Wecycle (Mariëlle) in het najaar weer op de agenda zetten!
- Ouderweeksluiting (Mariëlle, 23 juni) geen bijzonderheden.
- Schoolbibliotheek (vacant) geen bijzonderheden.
- Schoolfotograaf (Helen / Mieke) niet meer van toepassing dit schooljaar.
- Schooltuinen (Mariëlle) geen bijzonderheden.

4. RONDVRAAG

Hier wordt door niemand gebruik van gemaakt.

**De eerstvolgende vergadering is dinsdag 13 juni 2017 om 19:00 uur(!).
Na de vergadering sluiten we het schooljaar gezamenlijk af
met een borrel bij Maike thuis.**